
           

Motie van aanmoediging: Herinrichting sportpark Hengelder

De gemeenteraad van Zevenaar, in vergadering bijeen op 4 november 2020, gehoord de 
beraadslagingen over het Herstelplan COVID19: sociaaleconomische injectie Zevenaar 
(Z/20/365174) en/of de Meerjarenbegroting 2021-2024 (Z/20/368054)

Aansluitend bij de raadsbrede motie inzake Ondersteunen samengaan sportverenigingen 
van PvdA, d.d. 7 november 2018 heeft de gemeenteraad de afgelopen jaren geconstateerd 
dat (sport)verenigingen steeds lastiger kader kan vinden voor de verschillende 
vrijwilligersvacatures binnen de verenigingen. Dit is bevestigd door de bevindingen van de 
verenigingsscan die het college op alle buitensportverenigingen heeft laten uitvoeren. 

Deze problematiek is zo mogelijk nog verergerd door de (financiële) gevolgen van de Covid-
crisis. De gemeenteraad staat nu op het standpunt dat enkel een stevige stap vooruit een 
toekomstbestendige structuur voor onze sportverenigingen kan bewerkstelligen. Deze 
motie spreekt de aanmoediging uit voor een kansrijk burgerinitiatief – ontwikkeling op dat 
gebied.

Constaterende dat:

1. De Gemeente Zevenaar een rijk verenigingsleven kent;
2. Deze stichtingen en verenigingen maar uiterst lastig aan voldoende vrijwilligers en 

kader kunnen komen;
3. Daar bovenop, de stichtingen en verenigingen door Covid-19 vaak in een lastig 

financiële positie zijn terecht gekomen.

Overwegende dat:

1. De leefbaarheid van onze mooie gemeente Zevenaar voor een groot deel haar 
fundament vindt in ons rijke verenigingsleven;

2. Wij het als gemeente juist moeten hebben van kansrijke burgerinitiatieven als deze.

Roept het college op:

1. Zo spoedig als mogelijk opdracht te geven een haalbaarheidsonderzoek te doen 
naar deze bovengemelde ontwikkeling – het realiseren van een 
toekomstbestendige (omni-)/sportvoorziening op het Sportpark Hengelder. Als 
financiële dekking voor dit haalbaarheidsonderzoek kan aansluiting gezocht worden 
in het Herstelplan;

2. Hierbij als opdracht vanuit het college de (her)verdeling van de sporthallen over de 
wijken/basisscholen mee te nemen; 



3. Dit initiatief in de beleidsplanning op te nemen als geprioriteerd burgerinitiatief;
4. Hier de betrokken initiatiefnemers actief in te betrekken;
5. De gemeenteraad periodiek te informeren over de voortgang en eventuele 

obstakels bij deze ontwikkeling.

en gaat over tot de orde van de dag.

Zevenaar, 4 november 2020

J.J. du Croix, Lokaal Belang
H.L.M. Meijer, Sociaal Zevenaar

Deze motie is aangenomen / verworpen in de vergadering van 4 november 2020. 
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